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As at 30 June 2005, the interests and short positions of the directors (including the chief executive
officer) in the securities and underlying securities of the Bank and its associated corporations (under
Part XV of the Securities and Futures Ordinance (the “SFO”)), as recorded in the register required to
be kept under Section 352 of the SFO, were as follows:

Interests in securities
Number  of  ordinary  shares  in  the  Bank

Percentage
Director’s Personal Spousal Corporate Total of issued
name interests interests interests interests share capital
Liu Lit Man 3,447,928 – 237,764,628 241,212,556 55.45116

Note (1)

Liu Lit Mo 1,009,650 – 237,764,628 238,774,278 54.89064
Note (1)

Liu Lit Chi 313,248 – 240,027,839 240,341,087 55.25082
Notes (1) & (2)

Don T S Liu 15,000 – – 15,000 0.00345

Robin Y H Chan 48,400 – 1,018,000 1,066,400 0.24515
Note (3)

Timothy G Freshwater 396 – – 396 0.00009

Andrew Liu 60,000 – – 60,000 0.01379

Notes:

(1) 237,764,628 shares in the Bank are attributed as follows:

(i) 197,764,628 shares held by public listed Liu Chong Hing Investment Limited’s wholly-owned subsidiary, Liu Chong
Hing Estate Company, Limited (“Liu Chong Hing Estate”), in which each of Messrs Liu Lit Man, Liu Lit Mo and Liu Lit Chi
is deemed under the SFO to be interested through Liu’s Holdings Limited, a private company holding approximately
45 percent of Liu Chong Hing Investment Limited’s issued and fully-paid share capital; and

(ii) 40,000,000 shares held by The Bank of Tokyo-Mitsubishi, Ltd (“Bank of Tokyo-Mitsubishi”).  Pursuant to an agreement
in 1994, Bank of Tokyo-Mitsubishi has granted an option to Liu Chong Hing Estate exercisable at any time during the
term of that agreement to purchase all such shares and Bank of Tokyo-Mitsubishi is required to offer to sell all such
shares to Liu Chong Hing Estate in certain circumstances.  By virtue of the interests of Messrs Liu Lit Man, Liu Lit Mo
and Liu Lit Chi in Liu Chong Hing Estate through Liu’s Holdings Limited, each of them is deemed under the SFO to be
interested in such shares.

(2) 2,263,211 shares in the Bank are held by Alba Holdings Limited, shareholders of which include Mr Liu Lit Chi and his
associates.  Accordingly, Mr Liu Lit Chi is deemed under the SFO to be interested in such shares.

(3) 1,018,000 shares in the Bank are held collectively by Asia Panich Investment Company (Hong Kong) Limited and United
Asia Company Limited.  These corporations or their directors are accustomed to acting in accordance with Dr Robin Y H
Chan’s directions or instructions.

Other interests and short positions in securities

Under the SFO, other than those interests disclosed above, as at 30 June 2005, none of the directors
(including the chief executive officer), nor their respective associates, had any other interests (nor any
short positions) in any securities (nor in any underlying securities) in the Bank and its associated
corporations.  Moreover, as at 30 June 2005, none of the directors (including the chief executive
officer), nor their respective spouses and children under 18 years of age, had been granted any rights
to subscribe for the securities in the Bank and its associated corporations, much less had any such
rights exercised.

DIRECTORS’  (INCLUDING  THE  CHIEF  EXECUTIVE  OFFICER’S)  INTERESTS  AND
SHORT  POSITIONS  IN  SECURITIES董事（包括行政總裁）之證券權益及淡倉

根據證券及期貨條例第 352 條而設立之登記名冊顯示，於二零零五年六月三十日，下列董事

（包括行政總裁）持有本銀行及其聯繫公司（定義見《證券及期貨條例》第 XV 部）之證券及

相關證券權益及淡倉：

證券權益

於本銀行普通股股份數目

佔已發行股本

董事芳名 個人權益 配偶權益 公司權益 總權益 之百分比

廖烈文 3,447,928 – 237,764,628 241,212,556 55.45116
(附註一)

廖烈武 1,009,650 – 237,764,628 238,774,278 54.89064
(附註一)

廖烈智 313,248 – 240,027,839 240,341,087 55.25082
(附註一及二)

廖鐵城 15,000 – – 15,000 0.00345

陳有慶 48,400 – 1,018,000 1,066,400 0.24515
(附註三)

范華達 396 – – 396 0.00009

廖駿倫 60,000 – – 60,000 0.01379

附註：
(一) 237,764,628 股本銀行股份，即下列各項：

(i) 由上市公司廖創興企業有限公司之全資附屬公司廖創興置業有限公司（「廖創興置業」）持有之 197,764,628
股股份。根據證券及期貨條例，廖烈文、廖烈武及廖烈智諸位先生透過廖氏集團有限公司分別被當作擁有該
等股份之權益（廖氏集團有限公司為一私人公司，擁有廖創興企業有限公司約百分之四十五已發行及繳足股

本）；及

(ii) 由株式會社東京三菱銀行（「東京三菱銀行」）持有之40,000,000股股份。根據一九九四年之協議，東京三菱
銀行授予廖創興置業一項優先認股權，使廖創興置業可在該協議期內任何時間行使該項優先認股權購買該等
股份，並在若干情況下東京三菱銀行必須將所有該等股份提出售予廖創興置業。根據證券及期貨條例，廖烈
文、廖烈武及廖烈智諸位先生分別透過廖氏集團有限公司擁有廖創興置業之權益，亦被視為擁有該等股份之
權益。

(二) 由愛寶集團有限公司持有之2,263,211股本銀行股份，廖烈智先生及其聯繫人士為股東。因此，根據證券及期貨
條例，廖烈智先生被當作擁有該等股份之權益。

(三) 1,018,000 股本銀行股份由 Asia Panich Investment Company (Hong Kong) Limited 及 United Asia Company
Limited 持有，上述公司或其董事慣常依照陳有慶博士之指示或吩咐而執行事務。

其他證券權益及淡倉

根據證券及期貨條例，除上述已披露權益外，於二零零五年六月三十日，並無任何董事（包括
行政總裁），或彼等之聯繫人士，在本銀行及其聯繫公司持有任何其他證券（或相關證券）權
益（或淡倉）。再者，於二零零五年六月三十日，董事（包括行政總裁）或彼等之配偶及彼等
未滿十八歲之子女並無獲授權向本銀行及其聯繫公司認購股份或行使認購權。


